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Spørsmål til ordfører i Ørland kommune:

 
Angående ordførers engasjement i personalsaker
 
 
Ordfører Tom Myrvold begjærte den 12.1.2021 innsyn i arbeidsavtalen til en navngitt ansatt. Ordføreren har
tidligere brukt talerstolen i fellesnemnda til å diskutere innholdet i oppsigelsen til en annen navngitt ansatt,
og har relativt nylig vist et engasjement for to navngitte ansatte i en kommunal tjeneste, noe som da
fremsto som «uheldig». 

En slik løpende politisk innblanding i navngitte ansattes vilkår oppfattes av mange som et klart brudd på
kommunens delegasjonsreglement hvor administrasjonen håndterer alle personalsaker. En slik løpende
politisk innblanding setter enkeltpersoner i uønsket fokus, og for å sitere ordføreren; det er faktisk
ubehagelig når det går på person. Ordføreren gikk i januar 2020 ut i lokalavisa og sa «Det er vanskelig å
gjøre en bedre jobb der man ikke får konkrete tilbakemeldinger på hva man gjør som er feil». Da ville det
vært betimelig å spørre om det på noe tidspunkt i 2020 kom tilbakemeldinger som kunne tolkes som et ønske
om ytterligere innblanding i enkeltpersoners arbeidsforhold.

Mine spørsmål til ordføreren er derimot:

1. Er denne innsynsbegjæringen et oppdrag fra partigruppa i Ørland Høyre?

2. Er denne innsynsbegjæringen er oppdrag fra politisk flertall i Ørland kommune?

3. Er denne innsynsbegjæringa ment å styrke personaltjenesten i Ørland kommune? 

 
 
Med vennlig hilsen

Øyvind Wiger‐Haraldsvik
Kommunestyrerepresentant for Ørland Arbeiderparti


